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ACTA NÚM. 3/2024 
 

ACTA DE LA REUNIÓ DE L’AUDIÈNCIA PÚBLICA DE L’ESTAT DEL 
DISTRICTE DE LES CORTS DE L’AJUNTAMENT DE BARCELONA 

 
 

A Barcelona, el dia 20 de juny de 2024 i essent les 17.31 hores, es reuneix en sessió 
presencial, l’Audiència Pública de l’Estat del Districte de les Corts a la sala de plens de la 
seu, ubicada a la plaça Comas, 18, planta soterrani 1, sota la presidència del regidor 
president, l’Il·lustríssim Senyor Juan Milián Querol, regidor president del Consell del 
Districte, i l’assistència de l’Il·lustríssim senyor David Escudé Rodríguez, regidor del Districte 
de les Corts. També es troba present la gerent del Districte, la senyora Yolanda Hernández 

Darnes assistida pel secretari delegat que subscriu, el senyor David Guillén i Viñas. 
 

Es troben presents els consellers i les conselleres senyors i senyores Manuel Becerra 
Hormigo, Irene Morales Morales, Maria Asunción González Mestre, Cristina Company 
Fontané, Paula Moyano Ramón, Jordi Guillén Sarrat, Mario Fco. Campelo Castro, Xavier 
Cañigueral González, Maria Mercedes Font Munso i Maria del Rosario Mesas Company. 
Així mateix es troba present el director de Serveis a les Persones i Territori el Sr. Borja 
Morodo Esturao i el director de Llicències i Espai Públic, el Sr. Iván Balmanya Balboa. 
 
 

Torn de paraules 

1. El Sr. Àlex Roman intervé per parlar sobre incivisme i alerta sobre el 
creixement del sentiment d'inseguretat al barri. Es queixa de la nul·la 
presència policial. Als caps de setmana, nits i vacances aquesta sensació 
creix. S'han patit robatoris a habitatges i parkings. 

Avisa igualment sobre indigents i brutícia, a més d'insults i agressions 
físiques, a la façana lateral de Trias i Giró 11-13. 

Per la seva part, els universitaris provoquen molèsties a la via pública. 
Esmenta actes de vandalisme i manca de cura als espais verds. 

Sobre el Festival Natura, al jardins de Torre Girona, critica l'incivisme i els 
problemes de soroll.  

2. La Sra. Àngels Pérez es refereix al barri de la Zona Universitària i major 
preocupació pels universitaris que pels veïns. L'associació de veïns porta 
anys reclamant un equipament sociocultural. Cal destacar que a Pedralbes la 
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població està bastant envellida i fa falta dinamitzar el territori. Valora la feina 
de l'administració i s'espera un acord amb Caixabank i Fundació perquè hi ha 
espais on podria ubicar-s'hi. Considera abusiu el pla urbanístic de la 
Universitat de Barcelona. S'oposen als edificis previstos. Es vol una 
reformulació del projecte. 

3. La Sra. Ángels Pérez pren la paraula en nom de la Sra. Maite Carretero, de 
l'esmentada associació de veïns. Parla dels problemes de parking a la zona. 
Molts veïns del carrer Jordi Girona no tenen plaça i caldrien places de parking 
d'ús exclusiu per a residents. 

 
El regidor respon al Sr. Roman i assegura que preocupa el tema de la inseguretat i 
s'ha de combatre. Informa que les infraccions penals denunciades, tot i així, han 
baixat un 11 per cent. Tanmateix creixerà el servei policial en bicicleta. 
En quant a les festes de la Mercè d'any passat, es revisarà per conèixer més bé els 
fets ocorreguts. En relació a possibles assentaments de persones, s'insta a trucar al 
112. 
Anuncia una nova neteja d'escocells a la ciutat 
El regidor respon a la Sra. Pérez i coincideix en les mancances que enumera. Sobre 
el Palau Reial s'està col·laborant amb la Generalitat. Recorda que l'educació del 
jovent s'ha de cuidar igualment, i al mateix temps treballar en benefici dels habitants. 
En referència als aparcaments, s'intentarà tenir en compte quan hi hagi 
esdeveniments i més concentració al barri. 
 

4. El Sr. Daniel Navajas parla sobre els jardins de Sant Joan de Déu i reclama 
gespa a l'espai i demana que el parc de la Colònia Castells tingui jocs infantils 
i una zona de gespa artificial. Degut a l'alta afluència en el parc sol·licita una 
bona tasca de manteniment i que es protegeixi la zona de gespa, avisant que 
no s'hi pot jugar a futbol. 

5. El Sr. Lluís Estrada no entén que fan uns senyals de trànsit al carrer Evarist  
Arnús si passa tothom. Reclama si es pot pacificar completament aquest 
carrer. 

6. La Sra. Adela Agelet comenta sobre les previsions i efectes del pla especial 
de l'UB. A continuació, diu sobre l'edifici de Montnegre, núm. 46, que se'ls ha 
informat que està en ruïna. També se'ls comunica si es manté edifici es 
perdran 40 habitatges públics. Recorda l'escola Anglesola i com es va 
recórrer a una comissió d'experts i es un exemple de bona actuació, en 
contraposició. 

El regidor contesta al Sr. Navajas. En un primer moment, comenta que una prova 
pilot de gespa artificial no li agradava però l’experiència ha sortit bé i es pensa 
extrapolar. El problema actual amb la gespa natural és de sostenibilitat. Sobre que 
no es permeti jugar a futbol, no se sap per quina edat s’hauria de permetre. Indica 
que és complicat un ús pacífic i compatible amb les persones que hi volen seure. 
Potser els agents de Guàrdia Urbana poden fer més aviat una feina de mediació 
entre usuaris. 
En quant al Sr. Estrada, sobre el carrer Evarist Arnús, la única solució són les multes 
a càrrec de la Guardia Urbana ja que no hi ha prevista una remodelació. Igualment, 
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podria estudiar-se posar una pilona amb clau pels veïns però no és una decisió que 
pertoqui únicament al districte. 
Sobre la Sra. Agelet, en el tema de les facultats es troba en el tràmit de resposta a 
les al·legacions i respecte Montnegre, núm. 46, l’escola pròxima sí té una valoració 
“C” i una protecció pertinent. L’edifici no té cap valor més enllà que es conservi un 
arxiu fotogràfic i que es retirin uns elements simbòlics. Assegura que no es va fer la 
demolició al mandat anterior i en aquest any de mandat no ho ha pres com una 
urgència. Els tècnics han emès un informe i s’ha parlat amb veïns, així que l’evolució 
ha estat lògica. No té els suficients metres per pensar allà un equipament i no és 
viable gastar 2,5 milions d’euros. Així, es fa una aposta per no perdre 40 habitatges 
públics. 
 

7. La Sra. Felisa Marco manifesta en nom dels veïns de Mejia Lequerica que 
l’Espai Barça ha superat les previsions Exposa que s’ha perdut el carrer Joan 
XXIII i les molèsties causades a tots el veïns de l’entorn. Demana que es 
controlin els negocis que apareguin 
Sol·licita que a l’àrea de part Besós es reservi el dia d’esdeveniments perquè 
els veïns puguin entrar. Igualment defensa un carril bus a la Travessera i que 
es tanqui el parc Bacardit per evitar incivisme. Reclama el dret a participar a 
totes les reunions que els afectin. Considera el cobriment de la ronda de Mig 
fins Prat de la Riba com a urgent en base a les malalties provocades per la 
pol·lució. També voldria la retirada de multes de 200 euros a vehicles de 
veïns. 

8. El Sr. Pablo Vives menciona el pla especial d’ampliació de la Dexeus i com 
se’ls va convocar l’any passat en relació al projecte. S’acusa al promotor de 
mentir i van demanar un desglossament de les superfícies edificades. No van 
tenir resposta. Després es va presentar una instància i tampoc els han dit res. 
Es van presentar al·legacions i esperen una resposta a peticions. Recorda al 
2002 com el primer pla especial aprovat es va sotmetre a una comissió de 
seguiment. 

9. La Sra. Ana Ramon agraeix la neteja dels nius de les cotorres al jardí 
Bacardit. Pregunta pel mal estat dels arbres de Felipe de Paz, les voreres 
darrera del camp del Barça i com quedarà la zona al voltant de la Masia del 
Barça. Argumenta que els nens han de poder jugar al carrer. Denuncia la 
brutícia al magatzem situat a la travessera de les Corts. 

 
El regidor contesta a la Sra. Marco que hi ha una comissió de mobilitat on participen 
els veïns i esta portant una tasca productiva i allà es poden adreçar per diversos 
temes. 
La gerent Sra. Yolanda Hernández respon al Sr. Vives que es revisaran les 
instàncies i li consta que els veïns van accedir als expedients. Reclamarà a 
Urbanisme una resposta. 
Informa d’una comissió de qualitat aquest any creada per exàmens d’actuacions, per 
projectes, no plans especials. 
El regidor es refereix a la Sra. Ramon i a la poda de Felipe de Paz que es farà amb 
urgència. Anuncia que miraran de requerir al propietari del magatzem per evitar una 
major degradació. Es mirarà el que parla la veïna sobre una fuita d’aigua. 
 

10. El Sr. Juan Carlos Sauri pregunta sobre les obres al carrer Bordeus. Ha vist 
notícies petites divergents sobre el tema. 
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11.  La Sra. Marta de Prats aporta unes fotografies. 
 

12.  El Sr. Hugo Martínez exposa que viu al carrer Joan Güell, parla d’unes obres 
i una empresa privada té els terrenys i pregunta per les runes que es van 
trobar i tenen por que les columnes no siguin prou resistents per aguantar un 
edifici. Es queixa que es vulneraran drets a la intimitat si es construeixi un 
edifici allà. 
 

13. El Sr. David Josa comunica que els patinets continuen encarà anant per la 
vorera i saltant-se semàfors. Demana multes si no porten casc i recorda que 
han de tenir assegurança per accident. Exposa que al parc infantil al carrer 
Danubi es fan botellades i es consumeixen substàncies. Recorda igualment 
que a Travessera de les Corts des que es va fer un canvi de sentit ha hagut 
cinc accidents, tres greus. A l’abril, davant Luna Sky un cotxe va quedar 
bolcat. Demana que els cotxes vagin més lent. 
Pregunta si es competència de districte, en concret de Barcelona Trànsit fixar 
el temps per passar el pas de vianants. Per exemple, a Travessera de les 
Corts quan es gira direcció Besós a Riera Blanca és de 15 segons únicament. 
 

14. La Sra. Felisa Marco torna a intervenir per llegir un paper de Joan Hernández. 
Es queixa d’impostos alts, insuficient reposició d’arbres i la presencia de 
grafitis. No es fomenta el reciclatge d’envasos. També critica la no aplicació 
de la Llei de Dependència. 

 
El regidor diu al Sr. Sauri que al Consell de Barri de les Corts de la propera setmana 
es tractarà el tema del carrer Bordeus. 
El regidor està d’acord de la Sra. De Prats. Es netejarà una guixada i es reposarà un 
panot. 
El regidor contesta al Sr. Martínez que no es pot modificar fàcilment el Pla General 
Metropolità i diu que no té constància de l’immoble en qüestió. Va fer-se una 
inspecció per la tranquil·litat dels veïns. 
El regidor es refereix al Sr. Josa que no es competència del districte la seqüència 
dels passos de vianants. Les conductes que denuncia estan a la zona entre Sants, 
Les Corts i L’Hospitalet i es treballa coordinadament. Concreta també que fins el 
febrer del 2026 no es obligatori el casc i l’assegurança dels patinets, tot i que voldria 
que aquests requisits ja estiguessin vigents. La Guàrdia Urbana sí avisa als 
patinadors sense casc per ara. 
El regidor es refereix a les multes esmentades per la Sra. Marco. En el temps del 
covid es van posar multes i després es va decidir judicialment una devolució. 
 

15. La Sra. Eva, del carrer Joan Güell núm. 191, sol·licita més informació i a qui 
es va demanar permís per entrar a fer unes proves, assegura que de tres 
comunitats diu que va demanar-se només a una. Vol saber a qui dirigir-se per 
la distancia amb proper edifici al davant. 
 

El regidor respon que els veïns ja podien saber de possibles obres a l’entorn al 
comprar un immoble. Es mirarà cas per cas per a reduir l’impacte.  
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Finalment, el president agraeix totes les intervencions, s’acomiada de les persones 

assistents i, no havent-hi més intervencions ni preguntes i essent les 19:05 h hores, aixeca 
la sessió, la qual cosa certifico. 
 
 
 

Vist i plau 
 El president            El secretari delegat 
 
 
 
 Juan Milián Querol          David Guillén i Viñas 
 


